
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.8/10-7-2013 πρακτικό ειδικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης  218                Περίληψη 

Έγκριση απολογισμού - ισολογισμού και αποτελεσμάτων χρήσης 
του Δήμου Ξάνθης οικ. έτους 2012  

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 10 Ιουλίου 2013 ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 
συνήλθε σε ειδική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.38084/5-7-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει απόφαση στο μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης όπως 
ορίζουν οι διατάξεις του άρθρου 163 παρ.4 του Ν.3463/06. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες  24 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Ηλιάδης Θωμάς 
11) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Μούρκας Χρήστος 
15) Μπεκτές Σαμπρή 
16) Μπένης Δημήτριος 

 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Παπασταματίου Γεώργιος 
20) Πούλιος Χρίστος 
21) Πατσίδου Δέσποινα 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτης 
24) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
25) Τσέπελης Εμμανουήλ 
26) Φανουράκης Εμμανουήλ 
27) Φωτιάδης Νικόλαος 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καλογερής Κρίτων 
2) Μαζαράκης Σπύρος 
3) Ξυνίδης Αθανάσιος 

4) Τοπ Ισμέτ 
5) Φιλίππου Φίλιππος 
6) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
       
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης  

 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης την αρ.πρωτ.38843/10-7-2013 
εισήγηση της Οικονομικής Επιτροπής Ξάνθης με την οποία διαβιβάζεται προς έγκριση στο Δημοτικό 
Συμβούλιο η αριθμ.182/2013 απόφαση της σχετικά με τον προέλεγχο απολογισμού - ισολογισμού και 
αποτελεσμάτων χρήσης του Δήμου Ξάνθης οικ. έτους 2012 η οποία έχει ως εξής: 
«ΕΣΟΔΑ 
ΤΑΚΤΙΚΑ    30.295.018,30  € 
ΕΚΤΑΚΤΑ ΑΝΕΙΔΙΚΕΥΤΑ                  658.709,02  € 
ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΑ    7.985.510,80  € 
ΣΥΝΟΛΟ                                 38.939.238,12 € 
ΕΞΟΔΑ     
ΤΑΚΤΙΚΑ                30.165.321,62 € 
ΕΚΤΑΚΤΑ  ΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΑ             4.535.673,06 € 
ΣΥΝΟΛΟ                      34.700.994,68 € 



ΧΡΗΜ.ΥΠΟΛΟΙΠΟ 
2011 ΠΟΥ ΜΕΤΑΦΕΡΕΤΑΙ ΣΤΗ ΧΡΗΣΗ 2012    4.238.243,44 € 
Θα  θέλαμε να επισημάνουμε τα εξής 
Ο προϋπολογισμός που είχε ψηφίσει το Δημ. Συμβούλιο για το οικ.ετος 2012 ανερχόταν ως προς τα έσοδα 
και τα έξοδα αντίστοιχα στο ποσό των 46.935.288,42€ και στο ποσό των 50.766.420,36€ όπως τελικά 
διαμορφώθηκε.   
Από τους απολογιστικούς πίνακες και τη γενική ανακεφαλαίωση παρατηρούμε ότι  ως προς τα έσοδα  
βεβαιώθηκε ποσό  42.419.299,10 €  και εισπράχθηκε ποσό 38.939.238,12 €. Επομένως τα εισπρακτέα 
υπόλοιπα ανέρχονται στο ποσό των 3.480.060,98 €. 
Στον απολογισμό αυτό δεν υπάρχουν έσοδα στον Κ.Α 06.00.0122 από «Τέλη δικαιώματα από 
εμποροπανηγύρεις παζάρια και λαϊκές αγορές» διότι δεν αποδόθηκε από την Περιφερειακή Ενότητα Ξάνθης 
ποσοστό του ημερησίου δικαιώματος, το οποίο ορίσθηκε με την 294/12 απόφαση του Δημ.Σ/λίου σε 
74.780,00 €  για το έτος 2011 και με την απόφαση 295/12 ορίσθηκε το ίδιο ποσό  και για το οικ.έτος 2012. 
Ομοίως δεν υπάρχουν έσοδα  στον Κ.Α 06.00.0121 από την «εκμετάλλευση διαφημιστικών χώρων σε 
αθλητικές εγκαταστάσεις και στέγαστρα αστικών και υπεραστικών συγκοινωνιών» διότι διεκδικούμε την 
κυριότητα των στεγάστρων από τη MYLTISPOT δια της δικαστικής οδού, όπως επίσης και στον 
Κ.Α.06.00.0115 « μισθώματα από την παραχώρηση κοινοχρήστων χώρων για την τοποθέτηση 
διαφημιστικών μέσων» διότι  ο διαγωνισμός απέβη άγονος και τις δυο φορές που διενεργήθηκε. [κατά το 
έτος του 2012 και το 2013]   
Στον Κ.Α 06.00.0512 «Φόρος ζύθου» βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 41.574,00 € έναντι 78.728,00  που 
ήταν το αντίστοιχο έσοδο κατά το 2011. 
Μειωμένο ήταν και το έσοδο του Κ.Α 06.00.0715 « Τέλος διαφήμισης της κατηγορίας Δ»  
Βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 106.056,00 € ενώ  για το έτος 2011 είχαν εισπραχθεί 139.168,20€. 
Επίσης μειωμένα ήταν και τα έσοδα του Κ.Α 06.00.0431.01 «Έσοδα parking Κ. Μπένη», τα οποία ανήλθαν 
σε 146.799,40 € έναντι των 200.812,45 € κατά το προηγούμενο οικ.έτος. 
Σημαντικές διαφορές μεταξύ των προϋπολογισθέντων και όσων τελικά βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν, 
παρουσιάσθηκαν κυρίως σε κωδικούς αριθμούς που έχουν σχέση με επιχορηγήσεις για λειτουργικές και 
επενδυτικές δαπάνες, με τα προνοιακά επιδόματα και την μεταφορά μαθητών Α/θμιας και Β/θμιας εκπ/σης. 
Συγκεκριμένα 
Στον Κ.Α 06.00 0611 «ΚΑΠ για την κάλυψη γενικών αναγκών»  προϋπολογίσθηκαν 11.876.184,06 €, 
εισπράχθηκε το ποσό  των 9.836.366,46 € {συμπεριλαμβάνονται και τα νομικά πρόσωπα} έναντι των 
11.952.231,94 € που ήταν το αντίστοιχο έσοδο για το 2011 
Για την τρίτη και την  τέταρτη δόση από τις οκτώ συνολικά που θα αποδοθούν στους ΟΤΑ σύμφωνα με τις 
διατάξεις του αρθ.46 του Ν.3756/09, εισπράχθηκε το ποσό του  1.601.803,22 € έναντι των 534.736,52 € του 
οικ.έτους 2011. 
Στον Κ.Α 06.00.0619.04 «Μεταφορά μαθητών Α/θμιας και Β/θμιας εκπαίδευσης Δ.Ξάνθης» 
προϋπολογίσθηκε ποσό 1.223.759,33 € και βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 175.426,92 € μόνο για την 
δαπάνη των μαθητικών δελτίων και την δαπάνη μεταφοράς  μαθητών με ίδια μέσα. [ με μεταφορά των 
μαθητών με μισθωμένα λεωφορεία ΚΤΕΛ συνέχισε να πραγματοποιείται από την Περιφερειακή Ενότητα 
Ξάνθης, μετά από σχετική νομοθετική ρύθμιση] 
Στον Κ.Α 06.00.0621 «Κάλυψη δαπάνης προνοιακών επιδομάτων ενώ προϋπολογίσθηκαν 13.375.975,57 € 
βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν 8.835.814,71€. 
Στις δε επιχορηγήσεις για επενδύσεις είχε προϋπολογισθεί ποσό των 7.881.753,89  € και εισπράχθηκε ποσό 
6.937.816,39 € 
Συγκεκριμένα: 
Στον Κ.Α 06.00.1311 «Κεντρικοί  αυτοτελείς πόροι από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων ΣΑΤΑ»  
εισπράχθηκαν συνολικά 4.295.668,00 € ενώ είχαν προϋπολογισθεί 2.547.943,30 €. Από το σύνολο της 
ΣΑΤΑ το ποσό των 2.030.368,00 € αφορούσε την Τρίτη και τέταρτη δόση του οικ.έτους 2011 το οποίο 
εισπράχθηκε τον Ιανουάριο του 2012. 
Στον  Κ.Α 06.00.1314 «Επιχορηγήσεις από το πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ» προϋπολογίσθηκαν 295.640,39 και 
βεβαιώθηκαν –εισπράχθηκαν 476.132,17 € 



Αλλά και στον Κ.Α 06.00.132 με τίτλο «Λοιπές χρηματοδοτήσεις για επενδύσεις και έργα» 
προϋπολογίσθηκαν 4.683.548,87 € και εισπράχθηκαν μόνο 1.841.613,73 €. 
Συμπεριλαμβάνονται έργα ΕΣΠΑ, ΟΣΑΑ, ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ, ΓΕΝΙΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑΣ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ, ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ –ΥΠΕΚΑ κλπ 
Επίσης σημαντικές διαφορές εμφανίζονται μεταξύ βεβαιωθέντων και τελικά εισπραχθέντων ποσών οι οποίες 
αναλύονται ως εξής: 
Στον Κ.Α 06.00.2 «Έσοδα ΠΟΕ που βεβαιώνονται για πρώτη φορά» παρουσιάζονται εισπρακτέα υπόλοιπα 
ύψους 699.798,99 € τα οποία προκύπτουν από τέλη ύδρευσης, άρδευσης και τέλος 0,50% του πρώην Δήμου 
Σταυρούπολης και κυρίως από καταλόγους ρυθμίσεων που δεν τηρήθηκαν και επέστρεψαν στην αρχική 
τους μορφή. 
Καθώς και στον Κ.Α 06.00.32 «Εισπρακτέα υπόλοιπα από βεβαιωθέντα έσοδα κατά τα παρελθόντα έτη» 
ύψους 2.287.167,18 €   
Τα οποία προκύπτουν από τη μη είσπραξη τελών, δικαιωμάτων, προστίμων μισθωμάτων κ.α. εσόδων 
παρελθόντων ετών και για τα οποία η υπηρεσία μας έχει ασκήσει όλα τα κατά ΚΕΔΕ αναγκαστικά μέτρα 
είσπραξης ( 32 κατασχέσεις εις χείρας τρίτου σε τραπεζικούς λογαριασμούς, 28 κατασχέσεις κινητής και 
ακίνητης περιουσίας). Για μεγάλο μέρος των ανωτέρω οφειλών εκκρεμούν 26 προσφυγές οι οποίες έχουν 
κατατεθεί στο Διοικητικό πρωτοδικείο Κομοτηνής και μέχρι σήμερα δεν έχουν εκδικαστεί. Επίσης με τη 
συνδρομή της νομικής υπηρεσίας και όπου απαιτείται διεκδικούμε την είσπραξη των ανωτέρω οφειλών και 
μέσω της δικαστικής οδού. 
Αναλυτικότερα:  
Στον Κ.Α 06.00.01 Πρόσοδοι από ακίνητη περιουσία τα ανείσπρακτα ανέρχονται σε 135.132,46€ , η νομική 
υπηρεσία προέβη σε 12 εξώσεις από Δημοτικά ακίνητα και διεκδικεί δια της δικαστικής οδού τα ανωτέρω 
οφειλόμενα. 
Στον Κ.Α 06.00.03 Έσοδα από ανταποδοτικά τέλη και δικαιώματα , σε 22.394,28 € 
Στον Κ.Α 06.00.04 Έσοδα από λοιπά τέλη, δικαιώματα και παροχή υπηρεσιών , σε 13.135,56 € 
Στον Κ.Α 06.00.06 Έσοδα από επιχορηγήσεις για λειτουργικές δαπάνες , σε 23.112,40 € 
Στον Κ.Α 06.00.1 Έκτακτα έσοδα , τα ανείσπρακτα ανέρχονται σε 289.687,43 € 
Στον Κ.Α 06.00.4.Εισπράξεις υπέρ του Δημοσίου και τρίτων και επιστροφές χρημάτων», σε 9.632,68 € 
{αφορά ΦΠΑ ύδρευσης- αποχέτευσης της Δημ.Ενότητας Σταυρούπολης} 
Συνολικό ποσό εισπρακτέων υπολοίπων 3.480.060.98 € 
Τέλος είναι σκόπιμο να επισημάνουμε ότι έσοδα ύψους 1.965.358,34 €, που αφορούσαν τον προυπολογισμό 
του οικ. έτους 2012,  βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν τον Ιανουάριο  και Φεβρουάριο του οικ.έτους 2013 
Στις 21/1/2013 βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν 10.000 € για ένδεια, 6.503,89 € από το πρόγραμμα 
ΘΗΣΕΑΣ, 13,641,26 από πρόστιμα ΚΟΚ καθώς και 550.952,19 €  από τους ΚΑΠ  για τον  μήνα Δεκέμβρη 
του 2012. 
Στις 7/2/2013 βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν προνοιακά επιδόματα Νοεμβρίου-Δεκεμβρίου, ύψους 
1.384.261,00 €. 
Ως προς τα έξοδα,  οι δαπάνες που ενταλματοποιήθηκαν και πληρώθηκαν  ανήλθαν  σε 34.700.994,68  €. 
Αναλυτικά οι δαπάνες ανά υπηρεσία έχουν ως εξής 
Γενικές υπηρεσίες  14.994.149,32 € 
Οικονομικές Διοικητικές Υπηρεσίες    2.264.948,73 € 
Υπηρεσίες Πολιτισμού Αθλητισμού Κοιν.Πολιτικής     1.401.616,20 € 
Υπηρεσίες Καθαριότητας και Ηλεκτροφωτισμού   4.316.952,99 € 
Υπηρεσίες ΄Υδρευσης ΄Αρδευσης Αποχέτευσης   143.255,84 € 
Υπηρεσία τεχνικών Εργων   4.222.927,44 € 
Υπηρεσία Πρασίνου  686.419,31 € 
Υπηρεσία Πολεοδομίας 398.746,37 € 
Υπηρεσίες Νεκροταφείων  105.760,05 € 
Δημοτική Αστυνομία  304.051,31 € 
Λοιπές Υπηρεσίες  7.702,47 € 
Πληρωμές ΠΟΕ, Λοιπές αποδόσεις και προβλέψεις  5.854.464,65 € 



Τα χρέη  του Δήμου που μεταφέρθηκαν στη νέα χρήση ανήλθαν στο ποσό του 1.325.860,83 € και 
συγκεκριμένα 
Ποσό 227.052,71 € αφορά έργα ΣΑΤΑ 
Ποσό 4.353,50 €  προμήθειες από ΣΑΤΑ πολιτικής προστασίας 
Ποσό  5.447,70 €  έργα ΥΠΕΣΔΔΑ 
Ποσό  8.351,95 €  από το πρόγραμμα ΣΥΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 
Ποσό 9.502,55 € έργα ΘΗΣΕΑ. 
Ποσό 12.350,00 προνοιακά εφάπαξ επιδόματα. 
Ποσό 72.210,82 αφορά καταβολή μαθητικών δελτίων στο ΑΣΤΙΚΟ ΚΤΕΛ και επιδότηση γονέων για 
μεταφορά μαθητών. 
Ποσό 528,00 € αφορά καταβολή αποζημίωσης σε σχολικούς τροχονόμους και 
Ποσό 986.063,60 € αφορά προμηθευτές του Δήμου.  
Από το οποίο ποσό ύψους 255.701,85 αφορούσε χρηματικά εντάλματα τα οποία παρέμειναν ανεξόφλητα, 
λόγω μη προσκόμισης φορολογικής ή ασφαλιστικής ενημερότητας (ποσό 237.607,85) και μη προσέλευσης 
δικαιούχων (18.094,00). 
Για το υπόλοιπο ποσό ύψους 730.361,75 κατατέθηκαν παραστατικά και δικαιολογητικά πληρωμής κατά τη 
λήξη του οικονομικού έτους με αποτέλεσμα να μην είναι εφικτή η έκδοση των ανάλογων χρηματικών 
ενταλμάτων αλλά και ο έλεγχος αυτών. 
Το ταμειακό υπόλοιπο που μεταφέρθηκε στη χρήση του οικ.έτους 2012 ανήλθε στο ποσό των  
4.238.243,44€. 
Β. Υποβάλλει τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης 2012 (συνημμένα) προς έγκριση στο Δημοτικό 
Συμβούλιο. Σημειώνεται ότι ο ισολογισμός και τα αποτελέσματα χρήσεως πριν την υποβολή τους στο 
Δημοτικό Συμβούλιο ελέγχονται από έναν ορκωτό ελεγκτή – λογιστή, σύμφωνα με τα οριζόμενα στο 163 
άρθρο του Ν. 3463/06.»  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο ο οποίος στη 
τοποθέτησή του είπε: «Ίσως κινδυνεύω να γίνω και γραφικός λέγοντας κάθε χρόνο τα ίδια πράγματα. Πάλι 
θα τα ξαναπώ όχι ότι έχω ελπίδες ότι θα διορθωθεί τίποτα αλλά τουλάχιστον ας είναι καταγεγραμμένα για 
μια – αν θυμάμαι καλά – 5η ή 6η φορά συνεχόμενη. Ειδικά οι τρεις τελευταίες χρονιές είναι ακριβώς το ίδιο 
μοτίβο που παρακολουθούμε εδώ. Αποτελέσματα τα οποία λογιστικά μετατρέπονται σε θετικά ή οριακά 
αρνητικά όμως επαναλαμβάνω και πάλι και το ξέρουν οι του Λογιστηρίου και ο Ορκωτός Λογιστής ότι αυτό 
που χαρακτηρίζει έναν οικονομικό οργανισμό είναι τα αποτελέσματα εκμετάλλευσης. Και τα αποτελέσματα 
εκμετάλλευσης είναι αρνητικά. Για μια ακόμα φορά. Για πολλοστή χρονιά, συνεχόμενη. Και μάλιστα είναι 
αρνητικά τα αποτελέσματα εκμετάλλευσης, προσαυξημένα, δηλαδή επί το δυσμενέστερο, κατά 25% σε 
σχέση με πέρυσι που δεν δείχνει καλή εικόνα. Η 2η παρατήρηση που έχω να κάνω, είναι ότι ενώ τα ίδια 
έσοδα του Δήμου μετά βίας αγγίζουν τα 7εκ€, ο Δήμος δεν χωράει σ’ αυτά τα 7εκ. Λυπάμαι που το λέω 
αλλά έτσι όπως είναι δομημένος, δεν χωράει στα 7εκ. Τα στοιχειώδη έξοδά του, έξοδα διοικητικής 
λειτουργίας και έξοδα μισθοδοσίας υπερβαίνουν τα 8,5εκ€. Που σημαίνει ότι κάθε χρόνο ο δήμος 
ξεκινώντας είναι 1,5εκ€ μέσα. Δεν είναι καλή εικόνα. Βιάζομαι να προλάβω μη μου πείτε ότι άλλοι Δήμοι 
είναι χειρότερα, σίγουρα υπάρχουν και Δήμοι που είναι πολύ χειρότερα από εμάς. Τι πρέπει να κάνουμε. 
Αυτή την στιγμή αυτό που έχει σημασία έτσι όπως περνάμε και με την οικονομική δυσπραγία που υπάρχει 
δεν θέλω να περιαυτολογήσω, δεν θέλω να πω τι έπρεπε να έχουμε κάνει, τα έχουμε πει, κάθε χρόνο λέμε τα 
ίδια, οφείλαμε να έχουμε αξιοποιήσει τη δημοτική περιουσία, να έχουμε προσαυξήσει τα ίδια έσοδα, να 
έχουμε όταν έρρεε το χρήμα από τη κεντρική πολιτεία, οφείλαμε να μην είμαστε συνέχεια επαίτες και με το 
χέρι απλωμένο αλλά να κοιτάξουμε να πατήσουμε και στα δικά μας πόδια. Όταν έρεε το χρήμα θυμίζω ότι 
έλεγα ότι δεν γίνεται τα ίδια έσοδα του Δήμου να αποτελούν ένα μικρό ποσοστό των χρημάτων που 
έρχονται έτοιμα. Θα πρέπει να κοιτάξουμε από τώρα να ισχυροποιήσουμε το Δήμο. Εγώ δεν είμαι καθόλου 
αισιόδοξος ότι τα επόμενα χρόνια δεν θα συνεχίσει η κατάπτωση των εγγυητικών της ΔΕΥΑΞ. Αντίθετα η 
μέχρι τώρα πορεία δείχνει ότι κάθε χρόνο είναι και χειρότερα τα πράγματα. Δηλαδή πέρυσι είχαν καταπέσει, 
πρόπερσι είχαν καταπέσει μία –δύο εγγυητικές της τάξεως των 200.000 αν θυμάμαι καλά, φέτος κατέπεσαν 
800.000 πήραμε ένα μικρό μέρος και έπεσε το συνολικό ύψος στις 900.000. Για τα επόμενα χρόνια η 
πρόβλεψή μου είναι ότι θα είναι χειρότερη η κατάσταση. Επίσης υπάρχει μια παρατήρηση την οποία θα τη 
δούμε τα επόμενα χρόνια, είναι αυτό που λέγαμε ότι υποθηκεύουμε το μέλλον των παιδιών μας. γιατί τι 
κάναμε; Και δεν φαίνεται σ’ αυτά τα αποτελέσματα, θα φανεί του χρόνου. Πήραμε τα δάνεια του δήμου, τα 
ρυθμίσαμε ουσιαστικά μ’ αυτή τη χαριστική θα έλεγα διάταξη η οποία έλεγε ότι μπορείς να τα ρυθμίσεις και 
τα μετακυλήσαμε τα χρέη στις επόμενες γενιές. Δηλαδή εμείς ησυχάσαμε. Μειώσαμε τι έχουμε να 
πληρώσουμε από τοκοχρεολύσια, μας δημιουργήθηκε μια πρόσκαιρη ρευστότητα άρα καλύπτουμε 
μισθοδοσίες, έξοδα διοικητικής λειτουργίας, τις καταπτώσεις των εγγυητικών της ΔΕΥΑΞ και οτιδήποτε 



άλλο και έχει ο Θεός τι θα γίνει τα επόμενα χρόνια. Μα τα επόμενα χρόνια θα είναι βάρος αυτό. Και βέβαια 
η 3η παρατήρηση που έχω να κάνω, είναι σε ότι αφορά τις μετοχές. Βέβαια τυπικά έχετε δίκιο αφού η 
νομοθεσία λέει ότι πρέπει να ολοκληρωθεί μια εκκαθάριση και μετά να πείτε ότι σβήνω τις μετοχές κλπ, 
εσείς καλά κάνετε και τις κουβαλάτε. Όμως αυτή τη στιγμή ο ισολογισμός είναι «μαγειρεμένος». 
Επηρεάζουν τα περιουσιακά στοιχεία του δήμου. Τη καθαρή του θέση το που πατάει στα πόδια του. Υπ’ 
αυτή την έννοια, ναι μεν μπορεί προς το παρόν να καλύπτουμε τα έξοδα μισθοδοσίας με τα χίλια ζόρια και 
να είναι πληρωμένο το προσωπικό μας, ναι μπορεί να καλύπτουμε τα έξοδα διοικητικής λειτουργίας, δεν θα 
πρέπει να ξεχνάμε με το καλημέρα είμαστε μείον 1,5εκ€ τη χρονιά που πέρασε. Δεν ξέρω πώς θα είναι του 
χρόνου. Πιθανό να είναι ακόμα παραπάνω το άνοιγμα που θα κληθεί η επόμενη δημοτική αρχή να καλύψει. 
Αυτό δεν μας καθιστά ιδιαίτερα αισιόδοξους, αυτή την στιγμή οι λύσεις που θα μπορούσαμε να προτείνουμε 
είναι περιορισμένες, είμαι σίγουρος ότι έχουνε γίνει κινήσεις περιστολής δαπανών, θα πρέπει να γίνουν και 
άλλες δυστυχώς και το 2ο που έχω να πω είναι ότι έστω και σ’ αυτή την οικονομική δυσπραγία που έχουμε, 
έστω και σ’ αυτή την πτώση των ακινήτων, θα πρέπει να γίνει μια καλύτερη προσπάθεια επιτέλους 
αξιοποίησης των περιουσιακών στοιχείων, μήπως και μπορέσουμε να δημιουργήσουμε μία πρόσθετη πηγή 
εσόδων. Και είναι προφανές ότι η παράταξή μας θα το καταψηφίσει». 

 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
στη τοποθέτησή του είπε: «Ο Δήμος Ξάνθης δεν είναι προσανατολισμένος μόνο στα μονοπώλια. Δεν μπορώ 
να πω ότι δεν θέλει να καλύψει λαϊκές ανάγκες. Όμως δείτε τα νούμερα. Το είπαμε και στον 
προϋπολογισμό. Πιστεύετε ότι όλη αυτή κοινωνική λειτουργία του Δήμου μπορεί να καλυφθεί με τα ποσά 
που έχουμε μπροστά μας; τι θα γίνει με τους δημοτικούς σταθμούς, τη Βοήθεια στο Σπίτι, τι θα γίνει με το 
δημοτικό ραδιόφωνο. Δεν θέλουμε να πέσει με το σήμα που έπεσε σήμερα η ΕΡΤ. Θέλουμε να είναι εκεί, να 
υπάρχει να λειτουργεί και συνεχώς να ενημερώνει. Στον απολογισμό εμείς θα πούμε ένα πράγμα. Ακούμε 
μονίμως όταν έρχεται αυτό το ζήτημα, ένα ευχέλαιο από τη πλειοψηφούσα παράταξη και ένα μνημόσυνο 
από την άλλη μεριά. Εμείς θα είμαστε χαρούμενοι όταν θα ακουστούνε και αναστάσιμοι ύμνοι. Όπου 
πράγματι θα καλύπτονται όλα τα λαϊκά ζητήματα απόλυτα, ότι ο πλούτος που χρειάζεται να έχουν οι Δήμοι 
στα χέρια τους, για να βοηθήσουν τη ζωή των ανθρώπων θα είναι πραγματικός τέτοιος πλούτος. Εμείς δεν 
θα διαλέξουμε διαχειριστή. Να το ξεκαθαρίσουμε. Και να πούμε ακόμη μια φορά, εμείς θα το 
καταψηφίσουμε το σχέδιο που έχει έρθει, ότι τα νούμερα είναι μια χαρά. Η διαχείριση έχει γίνει απόλυτα 
καλά. Ο διαχειριστής δεν ήταν κακός. Απλώς δεν έβαλε τα δυνατά του, να γίνει λίγο καλύτερος. Να ζητήσει 
5 πράγματα παραπάνω, να μη βρίσκεται στη δύσκολη θέση κάθε φορά να αγωνιά αν θα του βγούνε να 
φτιάξει λίγη άσφαλτο, αν του φτάνει να περιμαζέψει μία μάντρα».  
 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ανταμπούφη Νικόλαο ο οποίος 
στη τοποθέτησή του είπε: «Η συζήτηση του θέματος του ισολογισμού έχει ένα τεχνικό μέρος, παρ’ όλα αυτά 
είναι βαθιά πολιτική. Βεβαίως δε μπορεί κανείς εύκολα να αμφισβητήσει τις διαδικασίες που 
ακολουθήθηκαν και την αρτιότητα από τη τεχνική πλευρά του ισολογισμού. Παρ’ όλα αυτά ο ισολογισμός 
γίνεται για να έχει κανείς μια ιδέα, για να γνωρίζει τι συμβαίνει, να έχει γνώση του πράγματος. Και αυτή η 
γνώση είναι σημαντική γιατί ακριβώς μπορεί να χρησιμοποιηθεί με τρόπο πολιτικό ώστε να διορθωθούνε 
ζητήματα ή να επιλεγούν άλλες προτεραιότητες. Αναπόφευκτα λοιπόν κανείς πολιτικά θα τοποθετηθεί στην 
εικόνα που αποκομίζει μελετώντας όσο μπορεί να το κάνει ο καθένας τον ισολογισμό. Και βεβαίως όταν 
βρισκόμαστε στη θέση να καταψηφίζουμε τον ισολογισμό είναι φανερό ότι δεν καταψηφίζουμε το τεχνικό 
του μέρος και τη διαδικασία που ακολουθήθηκε. Και ότι αυτή η καταψήφιση δεν έχει να κάνει με μία 
αμφισβήτηση απέναντι σ’ αυτό. Η καταψήφιση έχει να αναδείξει τη διαφορετική πολιτική άποψη και τη 
καταγγελία της εικόνας που βγαίνει μέσα από αυτή τη διαδικασία. Με πολύ λίγα λόγια, εάν κανείς 
παρατηρήσει τα νούμερα θα βγάλει εύλογα τα συμπεράσματα και για την αδρανοποιημένη και πακτωμένη 
ακίνητη δομή του δήμου Ξάνθης, η οποία δεν επιτρέπει και επί μέρους διορθώσεις και αυτό είναι ένα 
μεγάλο πρόβλημα αλλά μπορεί κανείς να δει και επί μέρους ζητήματα όπως το γεγονός ότι όλο και πιο 
συχνά με όλο και περισσότερα χρήματα ο Δήμος ξεπληρώνει δάνεια της ΔΕΥΑΞ, όπως το γεγονός ότι 
εμφανίζονται σε πολλές περιπτώσεις μεγάλες αποκλίσεις ανάμεσα σε βεβαιωθέντα έσοδα και σε 
εισπραχθέντα, όπως επίσης ότι έχουμε υπηρεσίες του Δήμου που το 90% των εξόδων τους συνολικά αφορά 
σε μισθοδοσίες. Αυτό είναι που αποτυπώνεται σ’ αυτό τον ισολογισμό που θα διαβάσει κανείς. Έτσι λοιπόν 
γνωρίζοντας ότι είναι βαθιά πολιτικό το θέμα και ένας τέτοιος ισολογισμός σαν αυτόν που συζητάμε σήμερα 
αποκαλύπτει εκείνες τις άσχημες πτυχές, μ’ αυτό λοιπό το σκεπτικό καταψηφίζουμε».  
 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο και εισηγητή του θέματος κ. Μπένη 
Δημήτριο ο οποίος είπε: «θέλω να δώσω συγχαρητήρια και στους υπηρεσιακούς παράγοντες και στους 
υπαλλήλους οι οποίοι δουλέψανε για όλες αυτές τις εκθέσεις που έχετε σήμερα μπροστά σας, ίσως αξίζει 
περισσότερο και τα έμμεσα συγχαρητήρια που πήραν και από τον κ. Ανταμπούφη διότι διευκρίνισε ότι τη 
δουλειά τους αν γινόταν θα τη ψήφιζε και θα την επικροτούσε, σε κάθε περίπτωση όμως ήταν μια 
εξαιρετική δουλειά. Ακούστηκε περίπου απ’ όλες τις παρατάξεις ως ανάθεμα η διαχείριση. Θα πρέπει να 
ξεκαθαρίσουμε ότι αν δεν είσαι διαχειριστής δεν μπορείς να γίνεις τίποτα άλλο. Διαχείριση σημαίνει 
διαφάνεια, ξέρω τους νόμους, σημαίνει ότι μπορώ να κάνω και να το υποστηρίξω, Το ότι διαχειριζόμαστε 



έτσι τον Δήμο το θεωρώ τίτλο τιμής και όχι ανάθεμα. Θα μπορούσα να συμπληρώσω ότι αν κατηγορείς 
κάποιον ότι μόνο διαχειρίζεται κάτι, εάν δεν έχει να του προσάψεις κάτι όσον αφορά τη νομιμότητα, θα 
πρέπει να παρουσιάσεις τι θα έκανες εσύ. Εκεί δεν είδαμε καμία πρόταση. Προφανώς υπάρχουν Δήμοι 
χειρότεροι. Αυτό όμως που δεν ειπώθηκε και δεν ακούστηκε είναι ότι δεν υπάρχουν και Δήμοι καλύτεροι. 
Ειδικά για το μέγεθος του Δήμου Ξάνθης δεν θα βρείτε καλύτερους μ’ αυτά τα αποτελέσματα και μ’ αυτή 
τη πορεία. Τέλος επειδή είμαστε στη 3η χρονιά, ακούγοντας όλη την αντιπολίτευση περιμένουμε τον δήμο 
Ξάνθης τους επόμενους μήνες να καταρρεύσει. Ο Δήμος Ξάνθης όχι μόνο δεν κατέρρευσε, συνεχίζει και θα 
συνεχίσει διότι έχει μία διαχείριση η οποία είναι σωστή και πολύ καλή. Θεωρώ βέβαια και καταλαβαίνω την 
ανάγκη της αντιπολίτευσης ότι όλοι αναλογίζονται ότι σ’ ένα Δήμο με μια υποχρέωση συνολική των 7εκ εκ 
των οποίων τα 6εκ σχεδόν στην αγορά ενός κτιρίου που ήταν κορυφαία πράξη για το προηγούμενο δημοτικό 
συμβούλιο δεν θεωρώ ότι είναι μια υποχρέωση που μπορεί να κλυδωνίσει των οποιονδήποτε. Τα 
αποτελέσματα από μόνα τους μιλάνε και δυστυχώς για τη πραγματικότητα τα νούμερα είναι νούμερα και δε 
μπορείς να τα χωρίζουμε και να λέμε ναι, φτιάχνετε τα νούμερα. Υπάρχουν και αποτυπώνουν τη διαχείριση 
που είχαμε όλη τη χρονιά. Αυτά τα νούμερα λένε ότι σ’ αυτό τον χαμό που υπάρχει σε όλη την Ελλάδα, στο 
70% των Δήμων, εμείς είμαστε από τους Δήμους που ξεχωρίζουν».  
 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης ο οποίος είπε: «Θα είμαι πολύ 
σύντομος διότι δεν χρειάζεται να πει κανείς πολλά πράγματα οι αριθμοί μιλούν από μόνοι τους. Νομίζω πως 
παρά τη μεγάλη οικονομική κρίση ο Δήμος βρίσκεται σε εξαιρετικό κυριολεκτικά επίπεδο και βέβαια δεν 
διατρέχει κανένα κίνδυνο χάρη κυρίως στη σωστή οικονομική διαχείριση που έχει εδώ και αρκετά χρόνια. 
Θέλω να τονίσω πως στα ίδια έσοδα του δήμου είναι και οι χρηματοδοτήσεις που παίρνουμε από τους ΚΑΠ, 
για τα λειτουργικά έξοδα και το πρόγραμμα των επενδύσεων. Αυτά είναι χρήματα τα οποία εισπράττουν οι 
εκάστοτε κυβερνήσεις για λογαριασμό των Δήμων και μέσα από ένα γενικό σύστημα και μετά από 
προτάσεις της ΚΕΔΕ κατανέμονται στους Δήμους όλης της χώρας. Θέλω να τονίσω ότι ο σχεδιασμός δεν 
γίνεται με τα πεπραγμένα και τον ισολογισμό. Ο σχεδιασμός ενός Δήμου γίνεται στην αρχή κάθε δημοτικής 
περιόδου 4ετίας ή 5ετίας αύριο, με τα αναπτυξιακά σχέδια τα οποία ψηφίζονται από τα δημοτικά συμβούλια 
και τα οποία εξειδικεύονται κατ’ έτος με το τεχνικό πρόγραμμα και τους εκάστοτε προϋπολογισμούς. Να 
σας πω πως πρόσφατα και μέσα από προγράμματα και πολλές φορές δεν τα θέλουμε ή τα λοιδορούμε, 
είχαμε υπόλοιπα τα οποία πήγαν για κοινωνικούς σκοπούς ενισχύοντας μέχρι και το κοινωνικό ιατρείο της Ι. 
Μητρόπολης Ξάνθης. Για μεν τον απολογισμό θέλω να μείνω μόνο σ’ ένα στοιχείο. Στα διαθέσιμα. 
Ανέρχεται στο ποσό των 4.156.142,48€. Με το κλείσιμο στις 31-12-2012 είχε cash ταμείο ο Δήμος Ξάνθης. 
Στον ισολογισμό εάν αναλύσουμε τα κονδύλια ιδίως μέσα από τη κατάσταση των αποτελεσμάτων χρήσης, 
θα δούμε τη πολύ καλή πορεία του Δήμου μας. θα μου πει κάποιος μα το πρόσημο στα αποτελέσματα 
χρήσης είναι αρνητικό κατά 41.000€. Βεβαίως. Θα πρέπει όμως συγχρόνως να δούμε και τις αποσβέσεις. 
Και οι αποσβέσεις είναι 5.259.000€. Εάν δηλαδή δεν γινόταν ένας ισολογισμός όπως για κάθε επιχείρηση 
κερδοσκοπικού χαρακτήρα διότι ο Δήμος είναι μη κερδοσκοπικό πρόσωπο δ.δ., η διαφορά των 5.260.000€ 
από τις 41.000€ θα είχαν θετικό πρόσημο. Θα πρέπει λοιπόν να υπάρχει γενική ικανοποίηση για τα 
αποτελέσματα και μάλιστα για μια ακόμη φορά να τονίσω πως δεν με ενδιαφέρει το αν το αποτέλεσμα θα 
είναι αρνητικό ή θετικό και πόσο θα είναι το ύψος του. Με ενδιαφέρει ο Δήμος να μπορεί να ανταπεξέλθει 
στα έξοδά του ενώ συγχρόνως να έχει ένα σημαντικό επενδυτικό πρόγραμμα έστω και αν το σύνολο των 
αποσβέσεων που μπαίνουν ετησίως θα είναι μεγάλο. Σας καλώ να ψηφίσουμε τον απολογισμό και 
ισολογισμό και να τονίσω για μια ακόμη φορά ιδιαίτερα προς τους συναδέλφους της αντιπολίτευσης, να μας 
φέρουν απολογισμούς και ισολογισμούς άλλων Δήμων, ας επιλέξουν αυτοί, όποιον αυτοί νομίζουν ότι είναι 
σε καλή κατάσταση να συγκρίνουμε τα στοιχεία με αυτά του Δήμου Ξάνθης».  
Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη τις διατάξεις του την εν λόγω 
εισήγηση καθώς και την αριθμ.182/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει τον απολογισμό και τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του Δήμου Ξάνθης οικ. έτους 
2012 μαζί με το προσάρτημα και την έκθεση της Οικονομικής Επιτροπής, σύμφωνα με την αριθμ.182/9-07-
2012 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής σχετικά με τον προέλεγχο του απολογισμού, ισολογισμού και 
των αποτελεσμάτων χρήσεως οικ. έτους 2012 του Δήμου, την σχετική έκθεση που συνετάχθη από την 
οικονομική επιτροπή για τον απολογισμό οικ. έτους 2012 και από ορκωτό λογιστή – ελεγκτή για τον 
ισολογισμό – αποτελέσματα χρήσης 2012 και αποτελούν αναπόσπαστο μέρος της προαναφερόμενης 
απόφασης και το πιστοποιητικό ελέγχου του ορκωτού ελεγκτή – λογιστή το οποίο υπεβλήθη στην αρμόδια 
υπηρεσία μετά τον σχετικό έλεγχο του ισολογισμού και των αποτελεσμάτων χρήσεως οικ. έτους 2012 
σύμφωνα με τα οριζόμενα στο 163 άρθρο του Ν 3463/06 
ΕΣΟΔΑ 
ΤΑΚΤΙΚΑ    30.295.018,30  € 



ΕΚΤΑΚΤΑ ΑΝΕΙΔΙΚΕΥΤΑ                  658.709,02  € 
ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΑ    7.985.510,80  € 
ΣΥΝΟΛΟ                                 38.939.238,12 € 
ΕΞΟΔΑ     
ΤΑΚΤΙΚΑ                30.165.321,62 € 
ΕΚΤΑΚΤΑ  ΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΑ             4.535.673,06 € 
ΣΥΝΟΛΟ                      34.700.994,68 € 
ΧΡΗΜ.ΥΠΟΛΟΙΠΟ 
2011 ΠΟΥ ΜΕΤΑΦΕΡΕΤΑΙ ΣΤΗ ΧΡΗΣΗ 2012    4.238.243,44 € 
Ο προϋπολογισμός που είχε ψηφίσει το Δημ. Συμβούλιο για το οικ.ετος 2012 ανερχόταν ως προς τα έσοδα 
και τα έξοδα αντίστοιχα στο ποσό των 46.935.288,42€ και στο ποσό των 50.766.420,36€ όπως τελικά 
διαμορφώθηκε.   
Από τους απολογιστικούς πίνακες και τη γενική ανακεφαλαίωση παρατηρούμε ότι  ως προς τα έσοδα  
βεβαιώθηκε ποσό  42.419.299,10 €  και εισπράχθηκε ποσό 38.939.238,12 €. Επομένως τα εισπρακτέα 
υπόλοιπα ανέρχονται στο ποσό των 3.480.060,98 €. 
Στον απολογισμό αυτό δεν υπάρχουν έσοδα στον Κ.Α 06.00.0122 από «Τέλη δικαιώματα από 
εμποροπανηγύρεις παζάρια και λαϊκές αγορές» διότι δεν αποδόθηκε από την Περιφερειακή Ενότητα Ξάνθης 
ποσοστό του ημερησίου δικαιώματος, το οποίο ορίσθηκε με την 294/12 απόφαση του Δημ.Σ/λίου σε 
74.780,00 €  για το έτος 2011 και με την απόφαση 295/12 ορίσθηκε το ίδιο ποσό  και για το οικ.έτος 2012. 
Ομοίως δεν υπάρχουν έσοδα  στον Κ.Α 06.00.0121 από την «εκμετάλλευση διαφημιστικών χώρων σε 
αθλητικές εγκαταστάσεις και στέγαστρα αστικών και υπεραστικών συγκοινωνιών» διότι διεκδικούμε την 
κυριότητα των στεγάστρων από τη MYLTISPOT δια της δικαστικής οδού, όπως επίσης και στον 
Κ.Α.06.00.0115 «μισθώματα από την παραχώρηση κοινοχρήστων χώρων για την τοποθέτηση 
διαφημιστικών μέσων» διότι  ο διαγωνισμός απέβη άγονος και τις δυο φορές που διενεργήθηκε. [κατά το 
έτος του 2012 και το 2013.   
Στον Κ.Α 06.00.0512 «Φόρος ζύθου» βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 41.574,00 € έναντι 78.728,00  που 
ήταν το αντίστοιχο έσοδο κατά το 2011. 
Μειωμένο ήταν και το έσοδο του Κ.Α 06.00.0715 « Τέλος διαφήμισης της κατηγορίας Δ»  
Βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 106.056,00 € ενώ  για το έτος 2011 είχαν εισπραχθεί 139.168,20€. 
Επίσης μειωμένα ήταν και τα έσοδα του Κ.Α 06.00.0431.01 «Έσοδα parking Κ. Μπένη», τα οποία ανήλθαν 
σε 146.799,40 € έναντι των 200.812,45 € κατά το προηγούμενο οικ.έτος. 
Σημαντικές διαφορές μεταξύ των προϋπολογισθέντων και όσων τελικά βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν, 
παρουσιάσθηκαν κυρίως σε κωδικούς αριθμούς που έχουν σχέση με επιχορηγήσεις για λειτουργικές και 
επενδυτικές δαπάνες, με τα προνοιακά επιδόματα και την μεταφορά μαθητών Α/θμιας και Β/θμιας εκπ/σης. 
Συγκεκριμένα 
Στον Κ.Α 06.00 0611 «ΚΑΠ για την κάλυψη γενικών αναγκών»  προϋπολογίσθηκαν 11.876.184,06 €, 
εισπράχθηκε το ποσό  των 9.836.366,46 € {συμπεριλαμβάνονται και τα νομικά πρόσωπα} έναντι των 
11.952.231,94 € που ήταν το αντίστοιχο έσοδο για το 2011 
Για την τρίτη και την  τέταρτη δόση από τις οκτώ συνολικά που θα αποδοθούν στους ΟΤΑ σύμφωνα με τις 
διατάξεις του αρθ.46 του Ν.3756/09, εισπράχθηκε το ποσό του  1.601.803,22 € έναντι των 534.736,52 € του 
οικ.έτους 2011. 
Στον Κ.Α 06.00.0619.04 «Μεταφορά μαθητών Α/θμιας και Β/θμιας εκπαίδευσης Δ.Ξάνθης» 
προϋπολογίσθηκε ποσό 1.223.759,33 € και βεβαιώθηκε και εισπράχθηκε ποσό 175.426,92 € μόνο για την 
δαπάνη των μαθητικών δελτίων και την δαπάνη μεταφοράς  μαθητών με ίδια μέσα. [ με μεταφορά των 
μαθητών με μισθωμένα λεωφορεία ΚΤΕΛ συνέχισε να πραγματοποιείται από την Περιφερειακή Ενότητα 
Ξάνθης, μετά από σχετική νομοθετική ρύθμιση] 
Στον Κ.Α 06.00.0621 «Κάλυψη δαπάνης προνοιακών επιδομάτων ενώ προϋπολογίσθηκαν 13.375.975,57 € 
βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν 8.835.814,71€. 
Στις δε επιχορηγήσεις για επενδύσεις είχε προϋπολογισθεί ποσό των 7.881.753,89  € και εισπράχθηκε ποσό 
6.937.816,39 € 
Συγκεκριμένα: 



Στον Κ.Α 06.00.1311 «Κεντρικοί  αυτοτελείς πόροι από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων ΣΑΤΑ»  
εισπράχθηκαν συνολικά 4.295.668,00 € ενώ είχαν προϋπολογισθεί 2.547.943,30 €. Από το σύνολο της 
ΣΑΤΑ το ποσό των 2.030.368,00 € αφορούσε την Τρίτη και τέταρτη δόση του οικ.έτους 2011 το οποίο 
εισπράχθηκε τον Ιανουάριο του 2012. 
Στον  Κ.Α 06.00.1314 «Επιχορηγήσεις από το πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ» προϋπολογίσθηκαν 295.640,39 και 
βεβαιώθηκαν –εισπράχθηκαν 476.132,17 € 
Αλλά και στον Κ.Α 06.00.132 με τίτλο «Λοιπές χρηματοδοτήσεις για επενδύσεις και έργα» 
προϋπολογίσθηκαν 4.683.548,87 € και εισπράχθηκαν μόνο 1.841.613,73 €. 
Συμπεριλαμβάνονται έργα ΕΣΠΑ, ΟΣΑΑ, ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ, ΓΕΝΙΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑΣ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ, ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ –ΥΠΕΚΑ κλπ 
Επίσης σημαντικές διαφορές εμφανίζονται μεταξύ βεβαιωθέντων και τελικά εισπραχθέντων ποσών οι οποίες 
αναλύονται ως εξής: 
Στον Κ.Α 06.00.2 «Έσοδα ΠΟΕ που βεβαιώνονται για πρώτη φορά» παρουσιάζονται εισπρακτέα υπόλοιπα 
ύψους 699.798,99 € τα οποία προκύπτουν από τέλη ύδρευσης, άρδευσης και τέλος 0,50% του πρώην Δήμου 
Σταυρούπολης και κυρίως από καταλόγους ρυθμίσεων που δεν τηρήθηκαν και επέστρεψαν στην αρχική 
τους μορφή. 
Καθώς και στον Κ.Α 06.00.32 «Εισπρακτέα υπόλοιπα από βεβαιωθέντα έσοδα κατά τα παρελθόντα έτη» 
ύψους 2.287.167,18 €   
Τα οποία προκύπτουν από τη μη είσπραξη τελών, δικαιωμάτων, προστίμων μισθωμάτων κ.α. εσόδων 
παρελθόντων ετών και για τα οποία η υπηρεσία μας έχει ασκήσει όλα τα κατά ΚΕΔΕ αναγκαστικά μέτρα 
είσπραξης ( 32 κατασχέσεις εις χείρας τρίτου σε τραπεζικούς λογαριασμούς, 28 κατασχέσεις κινητής και 
ακίνητης περιουσίας). Για μεγάλο μέρος των ανωτέρω οφειλών εκκρεμούν 26 προσφυγές οι οποίες έχουν 
κατατεθεί στο Διοικητικό πρωτοδικείο Κομοτηνής και μέχρι σήμερα δεν έχουν εκδικαστεί. Επίσης με τη 
συνδρομή της νομικής υπηρεσίας και όπου απαιτείται διεκδικούμε την είσπραξη των ανωτέρω οφειλών και 
μέσω της δικαστικής οδού. 
Αναλυτικότερα:  
Στον Κ.Α 06.00.01 Πρόσοδοι από ακίνητη περιουσία τα ανείσπρακτα ανέρχονται σε 135.132,46€ , η νομική 
υπηρεσία προέβη σε 12 εξώσεις από Δημοτικά ακίνητα και διεκδικεί δια της δικαστικής οδού τα ανωτέρω 
οφειλόμενα. 
Στον Κ.Α 06.00.03 Έσοδα από ανταποδοτικά τέλη και δικαιώματα , σε 22.394,28 € 
Στον Κ.Α 06.00.04 Έσοδα από λοιπά τέλη, δικαιώματα και παροχή υπηρεσιών , σε 13.135,56 € 
Στον Κ.Α 06.00.06 Έσοδα από επιχορηγήσεις για λειτουργικές δαπάνες , σε 23.112,40 € 
Στον Κ.Α 06.00.1 Έκτακτα έσοδα , τα ανείσπρακτα ανέρχονται σε 289.687,43 € 
Στον Κ.Α 06.00.4.Εισπράξεις υπέρ του Δημοσίου και τρίτων και επιστροφές χρημάτων», σε 9.632,68 € 
{αφορά ΦΠΑ ύδρευσης- αποχέτευσης της Δημ.Ενότητας Σταυρούπολης} 
Συνολικό ποσό εισπρακτέων υπολοίπων 3.480.060.98 € 
Τέλος είναι σκόπιμο να επισημάνουμε ότι έσοδα ύψους 1.965.358,34 €, που αφορούσαν τον προυπολογισμό 
του οικ. έτους 2012,  βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν τον Ιανουάριο  και Φεβρουάριο του οικ.έτους 2013 
Στις 21/1/2013 βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν 10.000 € για ένδεια, 6.503,89 € από το πρόγραμμα 
ΘΗΣΕΑΣ, 13,641,26 από πρόστιμα ΚΟΚ καθώς και 550.952,19 €  από τους ΚΑΠ  για τον  μήνα Δεκέμβρη 
του 2012. 
Στις 7/2/2013 βεβαιώθηκαν και εισπράχθηκαν προνοιακά επιδόματα Νοεμβρίου-Δεκεμβρίου, ύψους 
1.384.261,00 €. 
Ως προς τα έξοδα,  οι δαπάνες που ενταλματοποιήθηκαν και πληρώθηκαν  ανήλθαν  σε 34.700.994,68  €. 
Αναλυτικά οι δαπάνες ανά υπηρεσία έχουν ως εξής 
Γενικές υπηρεσίες  14.994.149,32 € 
Οικονομικές Διοικητικές Υπηρεσίες    2.264.948,73 € 
Υπηρεσίες Πολιτισμού Αθλητισμού Κοιν.Πολιτικής     1.401.616,20 € 
Υπηρεσίες Καθαριότητας και Ηλεκτροφωτισμού   4.316.952,99 € 
Υπηρεσίες ΄Υδρευσης ΄Αρδευσης Αποχέτευσης   143.255,84 € 
Υπηρεσία τεχνικών Εργων   4.222.927,44 € 
Υπηρεσία Πρασίνου  686.419,31 € 



Υπηρεσία Πολεοδομίας 398.746,37 € 
Υπηρεσίες Νεκροταφείων  105.760,05 € 
Δημοτική Αστυνομία  304.051,31 € 
Λοιπές Υπηρεσίες  7.702,47 € 
Πληρωμές ΠΟΕ, Λοιπές αποδόσεις και προβλέψεις  5.854.464,65 € 
Τα χρέη  του Δήμου που μεταφέρθηκαν στη νέα χρήση ανήλθαν στο ποσό του 1.325.860,83 € και 
συγκεκριμένα 
Ποσό 227.052,71 € αφορά έργα ΣΑΤΑ 
Ποσό 4.353,50 €  προμήθειες από ΣΑΤΑ πολιτικής προστασίας 
Ποσό  5.447,70 €  έργα ΥΠΕΣΔΔΑ 
Ποσό  8.351,95 €  από το πρόγραμμα ΣΥΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 
Ποσό 9.502,55 € έργα ΘΗΣΕΑ. 
Ποσό 12.350,00 προνοιακά εφάπαξ επιδόματα. 
Ποσό 72.210,82 αφορά καταβολή μαθητικών δελτίων στο ΑΣΤΙΚΟ ΚΤΕΛ και επιδότηση γονέων για 
μεταφορά μαθητών. 
Ποσό 528,00 € αφορά καταβολή αποζημίωσης σε σχολικούς τροχονόμους και 
Ποσό 986.063,60 € αφορά προμηθευτές του Δήμου.  
Από το οποίο ποσό ύψους 255.701,85 αφορούσε χρηματικά εντάλματα τα οποία παρέμειναν ανεξόφλητα, 
λόγω μη προσκόμισης φορολογικής ή ασφαλιστικής ενημερότητας (ποσό 237.607,85) και μη προσέλευσης 
δικαιούχων (18.094,00). 
Για το υπόλοιπο ποσό ύψους 730.361,75 κατατέθηκαν παραστατικά και δικαιολογητικά πληρωμής κατά τη 
λήξη του οικονομικού έτους με αποτέλεσμα να μην είναι εφικτή η έκδοση των ανάλογων χρηματικών 
ενταλμάτων αλλά και ο έλεγχος αυτών. 
Το ταμειακό υπόλοιπο που μεταφέρθηκε στη χρήση του οικ.έτους 2012 ανήλθε στο ποσό των  
4.238.243,44€. 
Μειοψήφησαν οι δ.σ. Πούλιος Χρίστος, Βασιλούδης Ηλίας, Βορίδης Δημήτριος, Πατσίδου Δέσποινα, 
Παναγιωτίδης Γρηγόρης, Κολλάρος Γεώργιος, Αγκόρτσας Απόστολος και Ανταμπούφης Νικόλαος για τους 
λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της απόφασης. 
………………………………………………………………………………………......................................... 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                              (Ακολουθούν υπογραφές) 

(Υπογραφή) 
Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 11-7-2013 
Με εντολή Δημάρχου 
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